

《单词百科:thickets是什么意思?thickets怎么发音?thickets的解释和用法》

英语单词thickets是什么意思?thickets怎么读?thickets怎么发音?简答网为您整理了thickets的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thickets怎么读

thickets的读音:[θ k ts]

thickets的意思

1、n.灌木丛(thicket的名词复数);丛状物;

thickets的双语例句

1、Habitat and ecology: In thickets on hillslopes. Flowering: Apr .-May; fruiting: Oct.

生境与生态: 生于山坡灌丛中. 花期: 4-5月; 果期: 10月.

2、Habitat and ecology: In valleys or in thickets. Flowering: Mar.-Apr.

生境与生态: 生于山谷、灌丛. 花期: 3-4月.

3、The delta region of the Rio Grande river was a forsaken land of thickets and swamps.

里奥格兰德河三角洲曾是一片遍布荆棘和沼泽的荒废之地。

4、In groves of trees & thickets , around home sites & fields .

树丛之中、村野周围的天众.

5、Rain forest areas surrounding secondary vegetation and around bamboo thickets.

雨林周边地区次生植被和周围竹灌木丛.

6、If you stumble in safe country, how will you manage in the thickets by the Jordan?

你在平安之地,虽然安稳,在约旦河边的丛林要怎样行呢?

7、Habitat and ecology: In thickets. Flowering: spring to summer.

生境与生态: 生于灌丛. 花期: 春夏季.

8、Small trees became thinly scattered among less dense thickets.

小树稀稀朗朗地立在树林里.

9、The entire surface is covered with dense thickets.

所有的地面盖满了密密层层灌木丛.

10、Imports travel faster through the tunnels than via Israel's thickets of bureaucracy.

通过隧道进口运输的速度要比通过以色列层层官僚机构快得多.

11、Thickets of indigous trees grows on uncultivable land.

灌木丛生长在贫瘠的土地上.

12、They prefer to live in caves, hollow logs, or dense thickets.

他们喜欢住在洞里、空心的大木头里或茂密的树丛里.

13、Habitat and ecology: In thickets and forests.

生境与生态: 生于灌丛和林中.

14、 Alan began to search again, this time through the tangled thickets of what a herb garden.

阿兰又开始找起来.这一次通过杂草丛生的灌木丛.

15、 Habitat and ecology: In thin forests or thickets. Flowering: May.

生境与生态: 生于山地疏林下或灌丛. 花期5月.

以上是简答网为您整理的thickets怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于thicke

ts的用法、thickets的释义、thi

ckets的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thickets>

